
STYREMØTE NR. 10-2023, NTNUI Langrenn

Agenda og referat

Møtetidspunkt: 14. januar kl 18:00-19:45

Sted: I sofaen til Herborg Skjelle

Kakeansvarlig: Ane Hagset Stavnesli

Møteleder: Aud Øyen Halås

Referent: Håkon Bakke Kjerstad

Innkalt: Eskil Bakken Herborg Skjelle Ane Hagset Stavnesli Erik Gellein Halvorsen

Thomas Haugen De Lange Håkon Bakke Kjerstad Mathias Øivind Andresen

Martin Haarstad

Ikke møtt:

Saksliste:

Sak 1/2023: Godkjenne innkalling og saksliste

Sak 2/2023: Kake og sladder

Sak 34/2023: Utenlandstur - status

Sak 41/2023: Økonomi - budsjett

Sak 42/2023: Tilleggsytelser

Sak 43/2023: Tour de Sweco

Sak 13/2023: Generelt

Sak 14/2023: Innkomne saker
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Sak 01/2023 Godkjenne Innkalling og saksliste 1 min

Type sak Vedtakssak

Saksfremlegger Aud Øyen Halås

Saksinfo Innkalling med saksliste er sendt ut på Slack til alle styrets medlemmer.
Agenda ble delt med medlemsmasse via Slack.

Forslag til vedtak: Innkalling og saksliste til styremøte 10 godkjennes.

Referat Godkjent

Vedtak Innkalling og saksliste til styremøte 10 godkjennes.

Sak 02/2023 Kake og sladder 5 min

Type sak Fjas

Saksfremlegger Alle

Saksinfo Innsjekk og sladder

Referat Sak 02 referatføres ikke

Sak 34/2023 Utenlandstur - status 15 min

Type sak Informasjons- og diskusjonssak

Saksfremlegger Herborg Skjelle

Saksinfo Det nærmer seg utenlandstur! Tenkte vi skulle gå gjennom turen
sammen slik at alle er med på notene.

● Dag for dag (A-Å-dokument i drive)
● Romfordeling / kjørelister
● Transport til/fra start og mål
● Måltider
● Uthenting av startnummer
● Smørefasiliteter
● Bankett
● Sportslig opplegg
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● Sosialt opplegg ellers

Referat ● Romfordeling og kjørelister er i boks
● Mats setter opp biler som passer bedre med starttidspunkt
● Restaurant til lørdagen er booket
● Restaurant (bankett) til søndagen er booket
● Martin tar med smørebukk om han har plass

○ Trenger en smørebukk til
● Ane tar med bannere (Sweco og AØE)
● De fleste kommer frem sent torsdagen

○ De som er der før kan være backup for å hente ut nøkler
hvis resten blir forsinket

○ Resepsjonen stenger 22
● Hotellet har basseng

○ Ta med badetøy!
● Startnummerhenting

○ Kun i Cavalese
○ Kombineres med skitur
○ Dra dit på fredagen

● Mat
○ Torsdag ordnes selv (på veien til Italia feks)
○ Fredag: Lage selv
○ Lørdag: Felles middag med AØE
○ Søndag: Bankettmiddag
○ Mandag: Felles middag

● Hjemreise
○ De som flyr tidligst flyr 14:15

■ Må dra tidlig. 06:00
● Sportslig opplegg kommer

○ Blir fleksibelt
○ Fredag: Trene i Cavalese samtidig som vi henter

startnummer
● Sosialt opplegg

○ Kommer
○ Gode ideer tas gjerne imot

Konklusjon Dette blir en drømmetur!

Sak 41/2023 Økonomi - budsjett 10 min

Type sak Informasjons- og diskusjonssak

Saksfremlegger Mathias Øivind Andresen

Saksinfo Vi tar en titt på budsjettet - siste mulighet for å komme med innspill!

Referat Kommentarer til noen av inntektene
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● Salg av materiell: Satt lavere enn i fjor grunnet mye hverdagsklær
tidligere

● Sponsorinntekter: Plan om å søke tilleggsytelser fra AØE, så satt
noe høyere enn tidligere år

● Stevneinntekter: Uendret
● Egenandel reise: Uendret
● Egenandel stevne: Utenlandstur koster litt mer i år, så noe høyere
● Tilskudd Trondheim Kommune: Noe høyere
● Inntekter fra andre NTNUI grupper: Noe høyere på grunn av at

mosjonskurs flyttes hit
● FIS-lisenser: Noe høyere ettersom prisen for kontingent har økt i

år

Kommentar til noen av utgiftene
● Opphold overnatting: Høyere grunnet utenlandstur
● Buss birken/vasan: pris er bekreftet så denne er forutsigbar
● Stevneutgifter: Gaver til TV-aksjonen er ikke ført her
● Budsjettert 10 000 for å kjøpe bokser til tidtakingsutstyr
● 14 600,- til leie av lokaler

○ Dersom dette ikke benyttes brukes det i sosialbudsjettet
slik som i år

● Budsjettert 6666,- per utgave for fiskebeinern.
○ Kan ha noe større opplag enn tidligere

● Utgifter egne møter satt noe opp
○ Slik at neste års styre kan gjøre mer sosialt

● Kretskontigent
○ Har blitt dyrere i år

Konklusjon Gode økonomiske utsikter for 2024

Sak 42/2023 Tiileggsytelser 10 min

Type sak Informasjons- og diskusjonssak

Saksfremlegger Håkon Bakke Kjerstad

Saksinfo Vi går gjennom tilleggsytelser utover de faste sponsorsummene

Status AØE?

Referat ● Beholder mange av de samme postene som i fjor i søknaden for
Sweco

● Justerer noen av beløpene slik at de passer bedre med de faktiske
kostnadene

● Søker om tilleggsytelser fra AØE for noen av postene som det ble
søkt for hos Sweco i fjor
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Konklusjon Søknader sendes snart

Sak 43/2023 Tour de Sweco 15 min

Type sak Informasjons- og diskusjonssak

Saksfremlegger Erik Gellein Halvorsen Eskil Bakken Håkon Bakke Kjerstad

Saksinfo Sportslig og logistikk :Erik Gellein Halvorsen
Regnet mye så må se om det er mulig å gå andre steder enn granåsen.
Plan A per nå: 5km skate saupstad, 15 klassisk felles (saupstad eller
granåsen) og jakstart skate (granåsen)

Alternativ: flytte til 20-22 februar, denne uken er det skibytte. Om vi går for
flytting foreslår jeg KM 10/15km fellesstart skate i granåsen neste uke,
skibytte 6 februar og TDS 20-22 februar.

● Innspill i forslagskassa om å utsette TdS for at det skal bli
gjennomført som planlagt, samt “plenty av tid” i februar.

Sosialt :Eskil Bakken
● Booke bord?

Premier :Håkon Bakke Kjerstad
● Gavekort er hentet fra Hank

Annet:
● NTNUI Blits Ane Hagset Stavnesli

○ sendt søknad, venter på svar
○ Husk bildesamtykke i påmeldingen!

Referat ● Plan: Organisere som planlagt
○ Bratsberg skal prøve å kjøre i morgen
○ Hvis maskinen kjører i Fjellseter kan man ha det der
○ Siste etappe må muligens flyttes til Granåsen dersom det

ikke kjøres fra Ferista.
● Planen ser lovende ut med siste snøfall
● Eskil booker plass på Graffi for 30 stk torsdag kl 20:00

○ Aud tar med premier

Konklusjon Vi satser på en bra Tour de Sweco!

Sak 13/2023 Generelt 5 min

Type sak Informasjons- og diskusjonssak

Saksfremlegger
Saksinfo

Martin Haarstad
Status Marka Rundt
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Referat ● Styret i MR har hatt to møter
● Samt et møte med tidligere rennleder og Anders Gullhav
● Ligger godt i rute
● Mangler

○ Hovedsponsor (startnummerplass)
● Inngått avtale for 3 år med Hank Sport
● Løype som tidligere
● Arrangement godkjent av kommunen nettopp
● Dugnadspåmelding kommer til uka
● Martin tar i mot tips for produsenter av messingbjeller for

premier for deltakere som har gått 20 ganger
● Kommet inn 18 påmeldinger (åpnet 1. januar)

Konklusjon Bra oppdatering fra MR-leder!

Sak 14/2023 Innkomne saker 5 min

Type sak Informasjons- og diskusjonssak

Saksfremlegger Aud Øyen Halås

Saksinfo ● Hvorfor ble München valgt som flyplass for utenlandstur? Både
dyrt og lang kjøretur.

● Takst på kjøring i påmelding.
● Blir det arrangert Birken og Vasan?

Referat ● Munchen ble valgt av ulike grunner
○ Dette har blitt nøye sett på av arrkom
○ Var blant de billigste alternativene når det ble undersøkt

■ Lønner seg som regel å bestille tidlig for å få de
beste prisene

○ Bedre flytider og flere avganger enn andre alternativer
○ Billigere leiebiler

● Erik legger til informasjon om betaling og takst for kjøring i
innlegg på slack hver uke

● Det blir selvfølgelig renn! Informasjon om Birken og Vasan
kommer fra arrkom første uka i februar

Neste styremøte: Mandag 5. februar kl 18:30
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